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Udlændinge- og Integrationsudvalget 

Folketinget 

Christiansborg 

1240 København K 

Udlændinge- og Integrationsudvalget har den 19. juli 2018 stillet følgende 

spørgsmål nr. 875 (alm. del) efter ønske fra Mattias Tesfaye (S) til udlændinge- og 

integrationsministeren, som hermed besvares endeligt. 

 

Spørgsmål nr. 875: 

 

Vil ministeren oplyse antallet af meddelte familiesammenføringer til flygtninge 

med midlertidig beskyttelsesstatus efter udlændingelovens § 7, stk. 3 fordelt pr. 

måned og antallet af verserende ansøgninger om familiesammenføring til herbo-

ende flygtninge med ophold efter § 7, stk. 3 i samme lov? 

 

Svar: 

 

Udlændinge- og Integrationsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet 

indhentet et bidrag fra Udlændingestyrelsen, der har oplyst følgende: 

 

”Udlændingestyrelsen har lagt til grund, at der ønskes samme oplysninger, 

som styrelsen leverede til brug for besvarelserne af 18. juni 2018 af 

spørgsmål 615 og 617, stillet af Udlændinge- og Integrationsvalget den 24. 

maj 2018. 

  

Udlændingestyrelsen har derfor opgjort antal tilladelser og antal verseren-

de ansøgninger vedr. familiesammenføring mv. til udlændinge til herboen-

de flygtninge, der har opholdstilladelse efter udlændingelovens § 7, stk. 3, 

og hvor den herboende flygtning opfylder kravet om at have haft opholds-

tilladelse i Danmark i 3 år, dvs. hvor ansøgningen om familiesammenføring 

er indgivet mindre end 3 måneder før, at den herboende flygtning har haft 

opholdstilladelse efter § 7, stk. 3, i mere end de sidste 3 år.  

  

Der er i perioden 9. marts 2018 – 8. august 2018 meddelt 23 tilladelser (til 

23 udlændinge) til familiesammenføring mv. til herboende flygtninge, der 

har opholdstilladelse efter udlændingelovens § 7, stk. 3, og hvor ansøgnin-

gen om familiesammenføring er indgivet mindre end 3 måneder før, at den 

herboende flygtning har haft opholdstilladelse efter § 7, stk. 3, i mere end 

de sidste 3 år. Antallet af tilladelser er fordelt på følgende afgørelsesmåne-

der: 
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Afgørelsesmåned *Marts April  Maj  Juni Juli  **Aug I alt 

Antal tilladelser 1 6 6 0 9 1 23 

 * 9.-31. marts 2018 

** 1.-8. august 2018 

 

Pr. 8. august 2018 verserede der i Udlændingestyrelsen 62 ansøgninger 

(vedr. 62 udlændinge) om familiesammenføring mv. til herboende flygtnin-

ge, der har opholdstilladelse efter udlændingelovens § 7, stk. 3, og hvor an-

søgningen om familiesammenføring er indgivet mindre end 3 måneder før, 

at den herboende flygtning har haft opholdstilladelse efter § 7, stk. 3, i me-

re end de sidste 3 år. 
  

Det bemærkes, at Udlændingestyrelsen tillader, at ansøgninger om familie-

sammenføring indgives på et tidspunkt, hvor der er under 3 måneder til, at 

den herboende flygtning har haft opholdstilladelse efter udlændingelovens 

§ 7, stk. 3, i mere end de sidste 3 år. Disse ansøgninger behandles, men der 

træffes ikke afgørelse i sagen, før den herboende flygtning har haft op-

holdstilladelse i 3 år.  

  

Ovenstående opgørelse indeholder derfor også ansøgninger, der er indgivet 

på et tidspunkt, hvor den herboende flygtning på tidspunktet for ansøgnin-

gen om familiesammenføring har haft opholdstilladelse efter § 7, stk. 3, i 

mindre end 3 år, men i minimum 2 år og 9 måneder. Derudover er sager, 

hvor en ansøgning om familiesammenføring – på baggrund af en individuel 

vurdering og med henvisning til Danmarks internationale forpligtelser – er 

imødekommet, før den herboende flygtning har haft opholdstilladelse i mi-

nimum 2 år og 9 måneder, ikke medregnet i opgørelsen.  

  

Opgørelsen er foreløbig, opgjort på baggrund af registreringer i udlændin-

gemyndighedernes elektroniske sagsbehandlingssystem pr. 8. august 2018. 

Generelt bemærkes, at de statistiske oplysninger er behæftet med usikker-

hed, da det elektroniske sagsbehandlingssystem er opbygget som et journa-

liserings- og sagsstyringssystem og ikke som et egentligt statistiksystem.” 

 

 

Inger Støjberg  
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